
 

 

 

 

   

REUNIÓ AMB L’INTENDENT  
CAP DE LA RPCT 

 
Divendres vàrem dur a terme la reunió periòdica amb l’intendent cap de la RPCT 
juntament amb el cap d’administració.  
 
Els temes tractats van ser els següents: 
 

- Se’ns va informar sobre l’estat del company Aitor. Des d’aquí li donem ànims a ell i a 
la seva família. 
 

- Manca de personal. Per part de la regió s’està demanant un increment d’efectius de 
cara a l’estiu. En qualsevol cas l’augment de l’any passat va ser de 68 efectius. 
 

- Manca de vehicles a l’ABP de Tarragona a causa d’haver 6 vehicles avariats. Està en 
les mans del cap moure cotxes de la CD cap a la ABP. 
 

- Uniformitat d’ARRO. En funció del servei. 
 

- URPAC. S’està estudiant un nou quadrant de cara al nou any policial.  
 

- OAC Mallafré. Continuïtat de la OAC més enllà de l’obertura de la nova ABP. 
 

- Hem comunicat a l’Administració les deficiències de material. 
 

- Curs de Sala. El curs de sala s’ha atorgat a qui pertocava segons les instruccions, 
però es van donar 25 places per les metropolitanes. 
 

- El gravador del CENCAT funciona correctament. 
 

- L’escàner de les Gabarres no s’utilitza. Hi ha un comunicat intern amb les instruccions 
d’ús. 
 
 
La propera reunió es durà a terme el dia 18 de febrer de 2011 
 
  
 
Oscar LJ Moratilla, delegat del CAT a la RP Camp de Tarragona 
 
 
 
Tarragona, 20 de desembre de 2010  
 


